
Jaarverslag Sassenheimse IJsclub  seizoen november 2022 –  november 2023 

 
Overlijden: 
Op 2 november 2022 overleed Marjan Benschop, partner van ons bestuurslid Piet en trouwe, 
markante, enthousiaste bezoekster van de Algemene Leden Vergadering (ALV).  
 
n.a.v. de bespreking in de ALV van1 november 2022: 

• is het lidmaatschap van de KNSB beëindigd. 

• zijn de statuten aangepast per 6 januari 2023 

• zijn er gesprekken gestart met potentiële huurders voor het clubgebouw, buiten het 
schaatsseizoen. Deze zijn nog niet afgerond, er zit wel schot in. Onderhoud aan en in het 
clubgebouw wort afgestemd met de toekomstige medegebruiker. 

 
Schaatsen op natuurijs: 
Begin december was er vorst en in de periode 17-19 december was het mogelijk op de ijsbaan te 
schaatsen.  
De nieuwe reclameborden van de Sassenheimse IJsclub waren precies op tijd gereed. 
De koek en zopie werd strak gerund en het nieuwe pin systeem werkte uitstekend. 
Het was weer als vanouds erg gezellig en jong en oud hebben heerlijk kunnen genieten. 
Er was echter wel een flink ongeval te betreuren. Na een botsing moest een man met botbreuken in 
het gezicht naar het ziekenhuis en is daar geopereerd.  
 
Huur- en opstalovereenkomst: 
Met de gemeente zijn enkele contacten geweest over het maken van een huur- en 
opstalovereenkomst voor het clubgebouw. Loopt allemaal wat stroef. 
 
Ledenadministratie: 
De ledenadministratie werd / wordt opgeschoond en in overeenstemming gebracht met de statuten. 
Er is een software pakket gekocht om dit te digitaliseren en waarmee we zelf pasjes kunnen maken 
die langjarig geldig zijn.  
 
Leden: 
aantal leden per 1-10-2022  544 gezinnen met 1.690 leden 
aantal leden per 1-10-2023  514 gezinnen met 1.279 leden 
Aangezien er tot vorig jaar een leeftijdsgrens werd gehanteerd van 21 jaar en dat statutair is 
veranderd in 18 jaar, zijn er 263 mensen tussen uit gevallen. Uiteraard hopen we die als lid weer in te 
kunnen schrijven. 
 
E-mailadressen en website: 
Tegelijk met de jaarlijkse uitnodiging van de ALV en het verstrekken van pasjes voor de leden, is 
gevraagd naar emailadressen, om de communicatie verder te vergemakkelijken. We doen een beroep 
op de leden om e-mailadressen te geven en te actualiseren. Bijkomend voordeel is dat we hiermee de 
jaarlijkse drukkosten voor de uitnodigingen ALV kunnen verminderen.  
We willen de website ook meer gebruiken als communicatiemiddel met de leden en 
geïnteresseerden. Het jaarverslag en het financiële jaarverslag worden daar op geplaatst.  
En er wordt ook gewerkt aan een pagina met vermeldenswaardige zaken vanuit de geschiedenis van 
de Sassenheimse IJsclub. Een hele klus met veel leeswerk, omdat de IJsclub opgericht is in 1891. 
 


